

Date :

التاريخ : 21 يونيو 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Please note that the company has received the approval of a local bank (which is the only creditor bank for the company) on the settlement offer submitted by the company to settle the debt amounting to - as on 1/11/2018 - KWD 8,796,581/945 (only eight million seven hundred and ninety-six thousand five hundred and eighty-one Kuwaiti dinars and 945 fils) other than the interest due from this date until full payment, and work is underway to sign the necessary contracts in this regard.

يرجى العلم بأن الشركة قد تلقت موافقة أحد البنوك المحلية (وهو البنك الوحيد الدائن للشركة) على عرض التسوية المقدم من الشركة لتسوية المديونية البالغ قيمتها - كما في تاريخ 2018/11/1 - 8,796,581/945 د.ك (فقط ثمانية مليون وسبعمئة وستة وتسعون ألف وخمسمئة وواحد وثمانون دينار كويتي و 945 فلس) بخلاف الفائدة المستحقة من هذا التاريخ حتى تمام السداد ، وجاري العمل على توقيع العقود اللازمة بهذا الخصوص .

Noting that the financial impact cannot be determined at the present time, which depends on the company's commitment to the terms of the settlement contract.

علماً بأنه لا يمكن تحديد الأثر المالي في الوقت الراهن والذي يتوقف على التزام الشركة بشروط عقد التسوية .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
Saleh Saleh Al-Selmi
Vice Chairman & C.E.O